



致 (To) : 全體會員 (All Members)
由 (From) : 香港綫路板協會 (HKPCA)

編號 Ref # : M-19-034
日期 Date : 26-Aug-2019

HKPCA 環保座談會(10月11日東莞；免費參加)

日期:	2019年10月11日(星期五)
時間:	2:00-4:30 PM
地點:	東莞市柏寧長安國際酒店三樓宴會1號廳 東莞市長安鎮德政中路222號
座談會介紹:	<ol style="list-style-type: none">2012年至2018年間，全國審結的環境污染違法案件數量增加了68倍。可以預見，中國將繼續實施嚴格的環保政策。HKPCA 環保座談會旨在：<ol style="list-style-type: none">1) 解讀國家最新環保政策對企業的影響；2) 尋找製造企業提高環保工作的方法途徑；3) 幫助會員企業更好的應對新的環保挑戰；4) 提供一個PCB行業間的商貿和技術交流平臺。本年度最後一場環保座談會定於10月11日在東莞舉行，請即刻報名，把握業務拓展、擴充人脈的機會！
座談會內容:	(一)2019 國家環保政策解讀 (二)《排污許可證申請與核發技術規範 電子工業》、《印製電路板行業規範條件》 (三)PCB 行業遇到的環保問題及可能的解決方案
研討會對象:	綫路板行業法人、廠長、管理人員、環保技術人員
語言:	普通話
費用:	免費，會員公司限報4人；非會員公司限報2人。名額有限，報滿即止！
截止日期:	2019年10月8日(星期二)



查詢:

深圳秘書處:

余先生 Tel#: (86) 755 8624 1689; Email ID: patrickyu@hkpc.org

袁小姐 Tel#: (86) 755 8624 1673; Email ID: susanyuan@hkpc.org

地圖:





HKPCA EHS Symposium (Dongguan, October 11 ; Free)

Date:	October 11, 2019 (Friday)
Time:	2:00-4:30 PM
Venue:	Hall 1, Third Floor, Parklane Hotel 222 Dezheng Road, Chang'an, Dongguan
Symposium Introduction:	<ol style="list-style-type: none"> Between 2012 and 2018, environmental pollution offences have gone up 68 times nationwide. It is foreseeable that China will continue to implement strict environmental protection policies. The Symposium aims to provide: <ol style="list-style-type: none"> An overview of the latest national environmental protection policies and requirements on enterprises in China. An understanding of how to improve environmental protection at manufacturing enterprises. New environmental protection requirements to help members better cope. A platform for trade and technology exchange amongst PCB peers. This will be the last environmental protection Symposium scheduled for and will be held in Dongguan on October 11. Please register now to seize the opportunity to meet other peers, network and learn.
Main content of the symposium:	<ol style="list-style-type: none"> Key points of National Environmental Protection Policy "Technical specification for application and issuance of pollutant permit - Electronics industry" , "PCB industry specification conditions" Environmental problems encountered in the PCB industry and possible solutions
Target Audience:	PCB Industry Legal Person, Factory Director, Management Personnel and Environmental Protection Technical Personnel
Language:	Putonghua
Fee:	Free, member limited to 4 people; non-member limited to 2 people.
Deadline:	Oct. 8, 2019 (Tuesday)



Enquiry:

HKPCA Shenzhen Secretariat

Patrick Yu Tel#: (86) 755 8624 1689; Email ID: patrickyu@hkpc.org

Susan Yuan Tel#: (86) 755 8624 1673; Email ID: susanyuan@hkpc.org

Map:





回条 Reply Form

2019 年 10 月环保座谈会

日期: 2019 年 10 月 11 日 (星期五)

时间: 14:00 ~ 16:30

- 地点: 东莞市柏宁长安国际酒店三楼 1 号厅
东莞市长安镇德政中路 222 号

致: HKPCA-PRC 秘书处

参加者详情:

人数	参加者姓名(必填)		职位	参加者	学历(请选择一项)		
	英文	中文		手机号(必填)	预科或以下	大专或本科	硕士或博士
1							
2							
3							
4							

费用: 免費, 名額有限, 報滿即止!

对是次座谈会之期望或希望分享的问题:

联络人资料:

公司名称: _____

公司地址: _____

姓名: _____

电邮地址: _____

电话 _____

号码: _____

传真 _____

号码: _____

*****截止报名日期: 2019 年 10 月 8 日*****